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Møde:   Skolebestyrelsesmøde    

   

 
Tid:   Tirsdag den 26. november 2024 17.00-19.00 

        

Sted:   Mødelokalet 
   

 
   
Deltagere: Maria, Søren, Sam, Winnie, Frank, Tine,   

  Sanne, Katrine, Kirsten, Christina, Dan, Oscar   
Fraværende: Signe 

 
Referent:  Frank   
 

Nr. 
Ansvarlig 

Tid 
(I,D,B) 

 
 

 
Emne – med kort beskrivelse (referat skrives ind i kursiv)                             

1. 
 

 

 
Godkendelse af referat fra sidste møde 
Godkendt 

2. 
 

 

 
Orientering 

1. Formanden: FRO-møde den 19. november 2024 
Sanne informerede om et spørgeskema om ”en alkoholfri sidste 

skoledag”, som hun har forsøgt at svare på. 
Søren informerede om FRO-mødet. Der skulle vælges en formand 

til ”sammen om skolen.” Der blev talt Facebook og digital 
sundhed.  

2. Ledelsen 

Tine orienterede om en lille reklamefilm om ”rullende skolestart”, 
som vi er ved at få lavet. 

Tine orienterede om ombygningen. Fire firmaer er udvalgt til at 
give et tilbud på entreprisen. Tilbuddet skal afleveres i starten af 
december. Det afgøres, hvem der får entreprisen inden jul. 

Tine orienterede om nyt fra projektgruppen om kulturhuset. 
Spørgsmålet er lige nu, om der skal bygges nyt eller renoveres. 

Tidsplanen er presset. 
Tine har været til et møde om sundhed på Nordals. Vi har en stor 
gruppe børn med sundhedsmæssige udfordringer. Skolemad er på 

dagsordenen. Skolebestyrelsen bakker op. Der søges midler fra 
finansloven. 

Tine orienterede om en sag vedr. TEAMS-brug på tværs af skoler. 
3. Medarbejderne 

Luciaoptog i Kvickly d. 13/12 kl. 14 og 14.45 her på skolen for 

SFO/klub. 3. klasse går på skolen om morgenen. 
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4. Elevrådet 

Fælles elevrådsmøde i Sønderborg i dag var aflyst. Start januar 
går elevrådet i gang med elevmillionen. 

5. Andre 
 

 

4. Evaluering af fremvisningsaftenen herunder skolebestyrelsens cafe. 

Frank fremlagde årgangsteamenes evaluering. 

Skolebestyrelsen peger på, at det er en god ide med en fælles opstart, 

mulighed for mad og mere samling på udstillingerne, så der opstår en 

større fællesskabsoplevelse.  

 

5. Skolens arbejde med Rasmus Alenkær 

Ledelsen orienterer om, hvordan skolen arbejder videre med de oplæg af 

Rasmus Alenkær (Det pædagogiske værtskab), som hele 

personalegruppen har deltaget i.  

Frank orienterede om indsatsen. 

6. Digital Sundhed 

Planlægning af det videre forløb med arbejdet om at få opdateret vores 

Trivselsstrategi, så den bliver up-to-date og indeholder det, den skal 

herunder en strategi for digital mobning. 

 Digital Sundhed 

udsagn fra elever og forældre november 2024.docx
 

 

Vi gennemgik tilbagemeldingerne fra forældre, der besøgte 

skolebestyrelsens café på fremvisningsaftenen og fra elevrådet. 

 

Første skridt: hver især forbereder sig til januarmødet ved at kigge den 

eksisterende trivselsstrategi igennem. Hvad står stadig ved magt? 

 

7. Tiltag i 9. klasse 

Ledelsen orienterer om et nyt tiltag i 9. klasse. 

Frank orienterede om, at der kommer en ekstra voksen på 9. klasse. Vi 

laver fleksibel holddannelse med to undervisningslokaler og med tre krav 

til eleverne for at de kan deltage i undervisningen med primærlæreren: 

Komme til tiden, holde sig til opgaven, holde sig til arbejdsformen. 

 

8. Evt. 

 


